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Požehnané, milostiplné, radostné, porozumením a láskou naplnené vianočné sviatky,
 v novom roku veľa zdravia, šťastia, úspechov a Božieho požehnania  všetkým občanom 

 želá   starosta obce, obecné zastupiteľstvo a zamestnanci obecného úradu.

V pondelok 10.12.2018 sa konalo ustanovujúce zasadnutie nového obecného zastupiteľstva. O 16. 00 hodine sa celé 
zastupiteľstvo zišlo na sv. omši, ktorá bola obetovaná za zdravie, Božie požehnanie a Dary Ducha svätého pre 
novozvoleného starostu obce a poslancov obecného zastupiteľstva.  V homílii pán farár pripomenul,  že to nie je iba 
funkcia, ale služba ľuďom a budú ľuďmi kontrolovaní. Vo verejnej  funkcii sa stretnú aj s bolesťou, útokmi, lebo vyhovieť 
každému sa nedá. Napriek tomu sa majú usilovať o spoločné dobro.  O 17.00 hodine sa spoločne stretli v zasadačke 
obecného úradu, po príhovore odchádzajúceho pána starostu MVDr. Štefana Krajčiho,  novozvolený pán starosta JUDr. 
Miroslav Makara slávnostne zložil sľub a prevzal 
osvedčenie a insígnie, ktoré tomuto úradu prislúchajú. 
Následne všetci poslanci zložili sľub a z rúk 
predsedníčky volebnej komisie Mgr. Andrei Hanišovej 
si prevzali osvedčenie  o poslaneckom mandáte. Na 
záver starosta vyslovil presvedčenie, že spoločnými 
silami a spoluprácou budú pracovať pre dobro ľudí 
a viesť našu obec k úspešnému rozvoju a prosperite.

Text a foto: Mgr. Júlia Potocká

USTANOVUJÚCE ZASADNUTIE OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA

Poslanci zľava: 
Ing. Slavomír Pariľák, Ing. Miroslav Fečik, 
        Gejza Sabanoš, Martin Baňas, Jan Barnoky, 
             starosta obce JUDr. Miroslav Makara, 
            Mgr. Miroslava Antonyová, Mgr. Vladimír Lukáč,      
   Ing. Štefan Olejník a Mgr. Ján Vysocký
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Uznesenie 1/9/2018:  
OcZ schvaľuje program rokovania OcZ č. 9/2018. Za 
overovateľov zápisnice boli určení Jozef Čajka a Mária 
Havajová.
Uznesenie 2/9/2018:    
OcZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 7/2018
Uznesenie 3/9/2018:  
a) schvaľuje rozpočet obce Ľubotice na rok 2019 ako vyrovnaný 
v objeme

b) berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2020 a 2021
c) v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p., OcZ splnomocňuje starostu obce 
vykonávať zmeny rozpočtu v rozsahu bežného a kapitálového 
rozpočtu, t. j. presun medzi položkami s tým, že výsledok 
bežného a kapitálového rozpočtu musí ostať zachovaný. Zmeny 
vo finančných operáciách ostávajú naďalej v kompetencii OcZ.
Uznesenie 4/9/2018:  
OcZ určuje, podľa § 11 ods. 4 písm. i) zákona SNR      
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení v súlade s 
§ 4 ods. 2 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 
a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v 
platnom znení, plat starostu obce tak, že základný plat podľa § 3 
ods. 1 citovaného zákona navyšuje o 60 % do konca volebného 
obdobia s účinnosťou od 1.12.2018.
Uznesenie 5/9/2018:    
OcZ v súlade s § 2 ods. 1 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o 
právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primá-
torov miest v platnom znení schvaľuje preplatenie nevyčerpanej 
dovolenky starostovi obce za rok 2018 z dôvodu ukončenia 
volebného obdobia starostu obce. 
Uznesenie 6/9/2018:  
OcZ schvaľuje odpredaj pozemku parc. č. KN-C 1165/2, 
záhrada,
o výmere 16 m2 v k. ú. Ľubotice vo vlastníctve obce Ľubotice, 
podľa geometrického plánu č. 14276551 - 76/2018, ktorý 
vyhotovil Milan Botko – GEODET, Šafárikova 7, Prešov dňa 
17.10.2018 a úradne overil Okresný úrad Prešov, katastrálny 
odbor dňa 24.10.2018 pod číslom G1-2074/2018, pre Michala 
Čabalu, Strážnická 27, 080 01 Prešov za cenu 40,- €/m2. OcZ 
posudzuje tento predaj ako prípad hodný osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v z. n. p. z dôvodu, že pozemok je priľahlý k pozemku 
žiadateľa a pre obec nie je samostatne využiteľný. 
Uznesenie 7/9/2018:  
OcZ súhlasí so zrušením vecného bremena na pozemku parc. č. 
KN-C 324 v k. ú. Ľubotice, ktoré spočíva v uložení káblovej NN 
prípojky pre TS na ul. Strážnickej, ktoré bolo zriadené v prospech 
oprávneného Gavial, s.r.o., Šebastovská 4, Prešov vkladom č. V- 
371/14 na základe zmluvy schválenej OcZ Ľubotice uznesením 
č. 15/10/2013 z 11.11.2013.
Uznesenie 8/9/2018:  
OcZ súhlasí s bezodplatným prevzatím stavebnej úpravy s 
použitím zatrávňovacej dlažby na pozemku č. KN-C 2446/2 vo 
vlastníctve obce (Strážnická ul.), ktorú na vlastné náklady 
vykonala spoločnosť DANY-ALARM, s.r.o., Strážnická 11C, 
Ľubotice a spoločnosť Ing. Ľubomír Hrivňák- Profimax, s.r.o., 
Červená Voda 9, Sabinov za účelom zlepšenia podmienok 
otáčania a parkovania vozidiel (slepá ulica).

  

  

  

MVDr. Štefan Krajči, starosta obce

Vážení  spoluobčania!
Tento rok, okrem iných udalostí, je významný aj tým, že  pre samosprávu  je to 
volebný rok. Keďže v našej obci dochádza po 3 volebných obdobiach ku zmene na 
poste starostu obce, dovoľte mi v krátkosti zrekapitulovať moje pôsobenie v tejto 
službe občanom.
 Asi všetci si uvedomujeme, že najzraniteľnejšou skupinou občanov sú malé deti a 
seniori. Preto pri plánovaní jednotlivých aktivít sme sa snažili na toto myslieť. V 
tomto kontexte sme zlepšili podmienky prevádzky našej MŠ rozhodnutím zvýšiť jej 
kapacitu pristavením 2 plnohodnotných tried, ktoré boli uvedené do prevádzky 1. 9. 
2011. Vzhľadom na zvyšujúci sa počet detí sme  v tomto roku presťahovali knižnicu 
a vytvorili ešte jednu triedu pre najmenšie deti. Celková kapacita MŠ je v súčasnosti 
111 detí a bolo vyhovené všetkým žiadostiam o umiestnenie detí od 3 rokov.
 Veľkú pozornosť sme venovali rozbehnutiu sociálnych služieb, najmä s ohľadom 
na potreby seniorov. Som rád, že v súčasnosti dokážeme zabezpečiť opatrovateľskú 
službu, pobyt v dennom stacionári a v prípade požiadavky aj umiestnenie v  
sociálnom zariadení. Rozhodnutie o odkázanosti na sociálnu službu sa u nás 
vybavuje približne za 2 týždne, pričom požiadavka zákona je 2 mesiace.
 Z investičných akcií spomeniem aspoň niektoré významnejšie. Komplexná 
rekonštrukcia bola urobená na uliciach Čsl. letcov, Šebastovskej, Ku Bánovcu, 
Šalgovickej, Strojníckej a spojnice ulíc Makarenkovej a Korabinského. Stavebnými 
úpravami s výmenou asfaltu prešli ulice Korabinského, Jána Kostru a Kapušianska 
vrátane chodníka. Ako prístupová komunikácia k zástavbe rodinných domov bola 
vybudovaná ulica Jarková.
 Z prostriedkov EU bolo v rámci projektu „Regenerácia centrálnej zóny obce“ 
vybudované námestie pred obecným úradom a komplexne zrekonštruovaná ul. 
Kalinčiakova. Z prostriedkov EU bolo tiež rekonštruované  verejné osvetlenie na 
hlavných štátnych cestách a na uliciach v severnej časti obce ( Korabinského, J. 
Kostru, Domašská, Kapušianska, Bardejovská, Strážnická) úspornými LED 
svietidlami. Výmena okien a zateplenenie fasády bolo urobené na všetkých 
pavilónoch základnej školy, čím obec „obdarovala“ školu k jej 50. výročiu 
prevádzky v súčasných priestoroch. V obci sú 4 novopostavené detské ihriská s 
certifikovanými prvkami. Pre potreby spoločenských podujatí bola upravená 
záhrada pri Obecnom dome, postavené pódium a protihluková bariéra. 
 Osobitne ma teší, že sa nám podarilo nadobudnúť do majetku obce časť panskej 
záhrady s rodinným domom. Napriek nejednoznačným názorom, či to je racionálny 
krok, dnes môžem konštatovať, že podobná príležitosť by sa už nezopakovala. V 
súčasnosti je tento objekt a areál okrem prevádzky denného stacionára pre seniorov 
aj vďaka činnosti Domčekova využívaný všetkými vekovými kategóriami občanov 
a konajú sa tu podujatia pre rodiny. 
 S radosťou môžem skonštatovať, že aj vďaka  vytvoreným podmienkam a finančnej 
podpore obce svoju činnosť aktívne vykonávajú spoločenské organizácie ako 
Združenie kresťanských seniorov, Jednota dôchodcov Slovenska, Slovenský zväz 
záhradkárov, folklórny súbor Kelemeske furmani a na poli športovom TJ Sokol 
Ľubotice s futbalovým, stolnotenisovým, šachovým oddielom a oddielom 
vytrvalostných bežcov. Pozitívnou skutočnosťou je aj to, že z   aktivity a nadšenia 
mladých ľudí vznikol Dobrovoľný hasičský zbor, ktorý je veľmi potrebný pri 
zvládaní mimoriadnych situácií. Môžem povedať, že v obci sa rozvinul kultúrny a 
spoločenský život, čo potvrdzuje záujem a hojná účasť občanov na podujatiach, 
ktoré obec organizuje.
 Život v obci sa však voľbami nezastaví. Aj napriek tomu, že som sa už skôr 
rozhodol, že nebudem kandidovať na starostu obce, moje pracovné nasadenie 
neustalo. Pripravené a rozbehnuté sú stavebné konania na nové investičné aktivity. 
Krátko pred voľbami nám bola schválená žiadosť o nenávratný finančný príspevok 
z fondov EU na projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy OcÚ a MŠ“, 
máme pripravený projekt na komplexnú obnovu cintorína a vydané povolenie na 
výrub stromov. Je podaná žiadosť o vydanie stavebného povolenia na rozšírenie 
vodovodu a kanalizácie, pripravený je projekt na rozšírenie mosta na ulici 
Šalgovickej a vydané územné rozhodnutie na cyklistický a peší chodník popri MK2. 
Vytvorené sú podmienky na podanie žiadosti o bezodplatný prevod pozemkov pod 
budúcimi komunikáciami zo Slovenského pozemkového fondu na obec.
 Z pohľadu možnosti ďalšieho rozvoja obce môžem konštatovať, že naša obec je v 
dobrej finančnej kondícii. Zadĺženosť obce úvermi je na úrovni 8,5 % bežných 
príjmov za rok, pričom zákon povoľuje zadĺženosť do 60%. Sú preto všetky 
predpoklady na to, aby sa obec ďalej rozvíjala a podmienky života obyvateľov sa 
naďalej zlepšovali.
 Na záver chcem spomenúť, že nie všetky vízie a plány sa mi podarilo naplniť. 
Prežil som aj chvíle sklamania a bezmocnosti. Prejavy nízkej politickej kultúry a 
dehonestácie úradov i osobností v našej súčasnej spoločnosti neobišli ani mňa. 
Nezmyselné trestné oznámenie a vyšetrovanie na kriminálnej polícii bolo pre mňa 
veľmi negatívnou skúsenosťou. Preto ďakujem Pánu Bohu za zdravie, silu a 
požehnanie, že mi dožičil dožiť sa tejto chvíle. Ďakujem tiež všetkým, ktorí mi 
verili, podporovali ma a pomáhali mi. Osobitne ďakujem môjmu zástupcovi Ing. 
Fečikovi za úzku spoluprácu a pomoc ako aj povzbudenie v náročných chvíľach.
 Odchádzam s vedomím, že som urobil všetko, čo bolo v mojich silách. Našej 
krásnej obci som sa snažil odovzdať kus seba, často aj na úkor svojej rodiny. Vždy 
som však mal na zreteli to, že moja práca je služba pre občanov a musím byť k 
dispozícii vtedy, keď je to potrebné. 
 Želám novému vedeniu obce,  na čele s pánom starostom JUDr. Makarom, dobré 
zdravie, veľa síl, odvahy a prezieravosti pri riešení vzniknutých problémov, veľa 
úspechov a správnych rozhodnutí.
 Všetkým občanom želám spokojnosť so spravovaním obce, požehnané a pokojné 
časy. Zároveň želám krásne, milostiplné Vianoce a šťastný nový rok 2019.

MVDr. Štefan Krajči
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...Ani sa nám veriť nechce, že už sú to dva roky fungovania denného 
stacionára v Ľuboticiach. Vďaka ľuďom, ktorí nám dôverujú, ktorí nás 
podporujú, ktorí  veria v dobrú vec a v nádhernú myšlienku tejto sociálnej 
služby…..tým všetkým chcem vysloviť veľké „ĎAKUJEM“. Ďakujem za 
všetkých seniorov, ktorí k nám prišli, videli, uverili a prežívali s nami a s 
ostatnými seniormi nádherné chvíle všedných dní. Zažili sme spolu veľa 
pekného a neopakovateľného. Absolvovali sme množstvo spoločných terapií, 
privítali sme u nás veľa hostí, absolvovali veľa prednášok a besied na 
rozličné témy a problémy, videli sme množstvo nádherných vystúpení, ktoré 
si pre nás pripravili deti z MŠ a ZŠ. Nadviazali sme spoluprácu s Centrom pre 
obnovu rodiny a s  krízovým centrom pre deti v Prešove. Navštívili sme 
solivarské múzeum a divadlo. Svojimi návštevami nás teší a duchovne 
obohacuje aj pán kaplán. Prekvapil nás aj Mikuláš s čertom a s anjelom:-) 
Skrátka v stacionári si žijeme veselým životom, ktorý nám pomáha zabúdať 
na naše bolesti a trápenia, ktoré sa občas vyskytnú….Všetkým vám želáme 
požehnané vianočné sviatky, naplnené radosťou a pokojom a všetkým senio-
rom odkazujeme: „ Príďte k nám a presvedčte sa na vlastné oči, ako dobre  je 
nám spolu v stacionári!“        

 Na záver už len pár slov:….“Chráňte si to, čo máte. Zabudnite na to, čo vás 
ranilo. Bojujte o to, čo si želáte. Odpustite tým, ktorí vám ublížili. Milujte 
tých, ktorí vás ľúbia. A hlavne nezabudnite, že nikdy nie je neskoro niečo 
nové začať a nikdy nie je neskoro niečo nové skúsiť.“

Uznesenie z ustanovujúceho OcZ
zo dňa 10. 12. 2018

A. berie na vedomie: 
1. výsledky volieb do orgánov samosprávy obce
2. vystúpenie novozvoleného starostu
3. Informáciu starostu obce o vymenovaní zástupcu, 
ktorým bude Ing. Miroslav Fečik
B. konštatuje, že:   
1. novozvolený starosta obce JUDr. Miroslav Makara 
zložil zákonom predpísaný sľub starostu obce
2. novozvolení poslanci zložili zákonom predpísaný 
sľub poslanca obecného zastupiteľstva: 
Mgr. Miroslava Antonyová
Martin Baňas
Jan Barnoky
Ing. Miroslav Fečik
Mgr. Vladimír Lukáč
Ing. Štefan Olejník
Ing. Slavomír Pariľák
Gejza Sabanoš   
Mgr. Ján Vysocký
C. schvaľuje:  
a) program OcZ
b) poslanca Mgr. Jána Vysockého, ktorý bude 
poverený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v 
prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, 
ods. 5 piata veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov.
D. určuje:  
podľa § 11 ods. 4 písm. i) zákona SNR č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
plat starostu obce tak, že starostovi patrí základný plat 
podľa § 3 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom 
postavení a platových pomeroch starostov obcí a 
primátorov miest v znení neskorších predpisov.

JUDr. Miroslav Makara,
starosta obce

Oznamy obecného
úradu

Daň z nehnuteľnosti - daňové priznanie na rok 
2019 podáva:

- nový vlastník, ktorý nehnuteľnosť nadobudol v 
roku 2018 napríklad darovacou, kúpnou, 
zámennou zmluvou,
- kto vlastní nehnuteľnosť a zatiaľ daňové 
priznanie nepodal,
- kto v roku 2018 dostal právoplatné stavebné 
povolenie  - pozemok priznáva ako stavebný
- ten, kto dostal  kolaudačné rozhodnutie s 
vyznačením právoplatnosti, priznáva stavbu.
Daňovník je povinný podať daňové priznanie do 
31. januára 2019

Komunálny odpad na rok 2019:

- o zníženie alebo odpustenie poplatku za KO 
požiada poplatník formou písomnej žiadosti 
doplnenej uvedenými dokladmi ( ktoré sú uvedené 
vo všeobecnom záväznom nariadení obce č. 
5/2016) do 28.februára 2019. 

Dôrazne žiadame občanov,  aby v deň vývozu 
komunálneho odpadu neparkovali autá na ulici z 
dôvodu sťažených podmienok vývozu. 
V opačnom prípade vám  odpad nebude vyvezený.

Jubilanti

Za kolektív DS Mgr. Andrea Hanišová

DVA ROKY FUNGOVANIA
denný stacionár
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Rekonštrukcia 
knižnice 
na novú triedu

S vianočným trhom sme spojili aj burzu kníh z našej 
knižnice. Vo vestibule OcÚ bola na výber beletria, 
rozprávky, ale tiež náučná literatúra pre deti, aj dospel-
ých. Všetko bolo za symbolické centové ceny. Keďže 
ešte veľa kníh ostalo, pozývame vás, ak máte záujem,  
príďte si vybrať z ponuky. 
Niekoľko rokov naša knižnica snívala sen o nových 
knižničných regáloch. V piatok  23.11.2018 sa sen stal 
skutočnosťou a naše srdiečka poskočili radosťou  nad 
tou krásou a vôňou  nových políc. Za pomoc pri výmen-
ných prácach  sa chcem poďakovať našej novej 
poslankyni Mgr. Mirke Antonyovej, ktorá mi bola 
veľmi nápomocná pri prekladaní kníh.  Hasičom a 
pánovi poslancovi Janovi Barnokymu za vynášanie 
starých regálov. Verím, že aj vás, čitateľov a 
návštevníkov, táto pozitívna zmena pohladí pri 
srdiečku. Teším sa na Vás v našej vynovenej Ľubotickej 
knižnici.

Mgr. Júlia Potocká

Krása nových políc

Vianočný večierok 2018

V stredu 12. 12. 2018 sa uskutočnil Vianočný večierok Materskej školy Ľubotice v priestoroch spoločenskej sály letiska. Zišlo sa nás 
naozaj mnoho, sála s pomerne veľkou kapacitou praskala vo švíkoch, diváci stáli aj na schodoch. Všetkých divákov privítala prekrásna 
zimná výzdoba slovenskej dediny počas Vianoc. Vystúpenie otvorili škôlkari z krúžku Slnečnice, ktorí si nacvičili tanček na tému zvyky 
na svätú Katarínu. Celým večierkom sa vinula línia tradičných slovenských zvykov na svätých Katarínu, Ondreja, Barboru, Luciu, 
Mikuláša či Štefana. Tieto zvyky nám priblížili krátke ukážky starých filmov premietané na plátne. Niektorí z nás si na ne pospomínali, 
deti sa možno niečo priučili. Boli sme tak svedkami hádania mena budúceho ženícha malých Žabiek, vymetania kútov Lucií z triedy 
Motýľov, taktiež scénky rodinného sviatočného stolovania a štefanskej zábavy našich Včielok. Milé vystúpenia si pripravili aj najmenší, 
Kvetinky a Lienky. Malí valasi či spievajúce dievky v krojoch na všetkých silno zapôsobili, veľakrát nás aj rozveselili. Vinše z ich úst 

pokračovanie na str. 5

Vianočný večierok
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ŠKOLSKÉ NOVINKY

Zhodnotiť dva mesiace zo života školy je dosť náročné pre bohatstvo aktivít, ktoré okrem hlavného vzdelávacieho programu tvoria 
súčasť vyučovacieho procesu. Spomenieme aspoň niektoré. Tohoročnou novinkou v exkurziách bola ponuka pre žiakov 5. – 9. ročníka 
„Po stopách Ľudovíta Štúra“. Stretla sa s veľkým záujmom zo strany žiakov, a tak 18. – 19. 10. 2018 vyrazil plný autobus detí s 
vyučujúcimi SJ najprv do Uhrovca, rodného mesta Ľ. Štúra, neskôr do Modry - do múzea a na cintorín slávneho dejateľa. Druhý deň 
nasledovala prehliadka Bratislavy i hradu Devín, kam štúrovci radi chodievali na výlety.
Pre piatakov bol významný november. Prvýkrát si vyskúšali, aký je to pocit byť na monitore. Celoplošné testovanie piatakov malo 
preveriť ich vedomosti z 1. stupňa. 21. 11.  ho absolvovalo 63 žiakov. Na výsledky musíme ešte chvíľu počkať.
Sú chvíle, ktoré sú pre deti dosť zraniteľné. Takou je určite ich stretnutie s násilím či týraním. Aby sa na obete takýchto tragédií 
nezabúdalo, k tomu slúži aj celoslovenská Bubnovačka. 19.11. sme sa k nej pridali aj my. Zišli sme sa v telocvični ZŠ, aby sme svojím 

„búchaním a dupaním“ na chvíľu vyjadrili svoju spolupatričnosť s 
tými, ktorí touto formou útlaku trpia.
Svoje jasné sociálne spolucítenie deti vyjadrili aj inak. Prispením do 
zbierky sladkostí pod názvom Mikulášsky balíček pre detskú nemoc-
nicu. Do domova dôchodcov v Močenku putovala z ich rúk vianočná 
pošta spolu s darčekom, ktorá potešila adresátov na druhej strane. 
Október sa niesol v duchu zbierky pre ľudí bez domova a sociálne 
slabších. V spolupráci s občianskym združením „Podaj ďalej“ sme sa 
zapojili do zbierania ponožiek, ktoré môžu iným spríjemniť studené 
mesiace. Darovať sa učíme nielen to materiálne, ale aj kúsok seba. 
Deti svojimi pripravenými vystúpeniami urobili radosť seniorom v 
Ľuboticiach, Nižnej Šebastovej, Združeniu Mintaka i divadelnému 
klubu v DJZ v Prešove.
Prezentáciou svojich darov by sme radi prispeli aj k obohateniu 
Vianočných trhov v Ľuboticiach – výrobkami i sprievodným 
kultúrnym programom. Nezabudli sme ani na našich rodičov a 
blízkych, pre ktorých  je 17.12.2018 o 16.00 hod. pripravená  

Vianočná akadémia na letisku v Nižnej Šebasovej. Tento rok sa nesie v duchu 
ľudovej kultúry i prostredia 
salaša.
Škola nerozvíja deti len k 
tomu, aby úspešne zvládli 
vyučovací proces, ale aby aj 
úspešne prezentovali svoje 
vedomosti v mimoškolskom 
prostredí. Z doterajších 
úspechov spomenieme 
aspoň 3.miesto  deviatakov 
v celoslovenskej súťaži 
Dejiny sebavedomia, 
organizovanej ŠPÚ k 100. výročiu vzniku ČSR. Naši žiaci tam zaslali v 3. 
kategórii – audiovizuálnej video, ktoré dokumentuje udalosti z čias 2. svetovej 
vojny odohrávajúce sa pri Ľubotickej palenčárni.
Milým prekvapením je aj 2. miesta v okresnom kole v Technickej olympiáde D. 
Oľšavského, P.Pacosa v kategórii A (8.- 9. roč.)  a 3. miesto získal D.Sabo v 
kategórii B (6.-7.roč.).
Za našu prácu sme dostali aj pochvalu od Mikuláša. Mikulášsky darček potešil 
deti i dospelých v škole. Teraz sa už všetci nevieme dočkať vianočných prázd-
nin, aby sme trošku spomalili, oddýchli si a nabrali síl do ďalšej práce. Takúto 
chvíľku pokoja a požehnané vianočné sviatky prajeme aj Vám.

zneli ozaj úprimne. Rodičia, babky, dedkovia či súrodenci boli právom hrdí na svoje ratolesti, ktoré sa na večierok poctivo pripravovali. 
Celé vystúpenie bolo totiž v šarištine, ktorú už v mnohých domácnostiach nepočuť. Na záver všetci škôlkari na pódiu privolali Mikuláša 
pesničkou a zborovým „Mikuláš, Mikuláš!“. Ten prišiel, ako pred rokom sľúbil, a obdaroval deti balíčkami s malým prekvapením, 
sladkosťou aj ovocím. Všadeprítomná detská radosť tak vystupňovala príjemnú atmosféru. Mikuláš nezabudol ani na pani učiteľky, pani 
riaditeľku, tety kuchárky a upratovačky, ktoré sa s láskou a trpezlivosťou starajú o naše poklady a ktorým za to patrí veľká vďaka. Veľké 
ďakujem patrí šikovným deťom na pódiu, dvom moderátorkám, ako aj všetkým, ktorí venovali svoj čas príprave programu, výzdoby i 
občerstvenia. S chutným koláčikom a pohárom vianočného punču v ruke sme sa rozlúčili a plní silných zážitkov sme sa pobrali domov. 
Všetkým škôlkarom a ich rodinám prajem príjemné sviatky plné svetla a pokoja. Tešíme sa na váš večierok aj o rok!

 Alena Patorajová

Kolektív ZŠ

Mikulášske balíčky pre deti v nemocnici

Mikuláš v ZŠ

Ponožkový
Október



V sobotu 19.1.2019 sa v telocvični ZŠ Ľubotice uskutoční v poradí už 5. turnaj v neprofesionálnom bedmin-
tone. Registrácia s rozcvičkou začne o 8.30 hod., hrať začíname o 9,00 hod. v 2 kategóriách – muži a ženy. 

Do telocvične je potrebné doniesť halovú obuv, resp. obuv so svetlou podrážkou. Štartovné 2 €. 
V cene je malé občerstvenie. Všetci ste srdečne vítaní. 

Kontakt na prihlásenie: 0908 975511 alebo bedminton@centrum.sk
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Činnosť Dobrovoľného
hasičského zboru v Ľuboticiach

Počas uplynulých mesiacov sa Dobrovoľný hasičský zbor zúčastnil rôznych akcií, kde sa venoval pomoci a službe občanom. V októbri 
sme pomáhali pri riadení dopravy na púti v Obišovciach, následne sme boli pozvaní na ďakovnú svätú omšu za hasičov, ktorá sa konala 
14. 10. 2018 v Obišovciach. 
Dňa 13. 11. 2018 sa v Košiciach konal koncert Godzone tour, kde naši piati členovia vypomáhali počas priebehu koncertu a robili 
protipožiarnu hliadku spojenú s pomocou zdravotníkom.
V rámci pomoci obce sme dňa 23. 11. 2018 vykonali technickú pomoc, kde sa čistila cesta a parkovisko pri ihrisku od blata. Následne 
sa členovia presunuli do obecnej knižnice, kde  prenášali regály a knihy, aby knižnica dostala nový šat.  

Najväčšia udalosť pre Dobrovoľný hasičský zbor sa 
konala 8. 11. 2018, kedy sa slávnostne otvorila 
Hasičská zbrojnica, na ktorej členovia pracovali a 
renovovali ju od februára tohto roka. Zbrojnica sa 
bude využívať hlavne počas výjazdov a cvičení, 
ktoré členovia absolvujú. Touto cestou ďakujeme p. 
Krajčimu a obecnému zastupiteľstvu za poskytnuté 
priestory.
V rámci pôsobenia krúžku Mladí hasiči pri miestnej 
základnej škole sa žiaci zúčastnili troch súťaži, a to v 
Prešove, kde súťažili o Pohár primátorky mesta 
Prešov, získali 10. a 27. miesto. Ďalšiu súťaž 
absolvovali v Bardejove, tam sa umiestnilo družstvo 
A na 11. mieste a družstvo B na 16. mieste. Posledná 
súťaž sa tento rok konala v Giraltovciach a tam naši 
Mladí hasiči obsadili krásne 1. miesto z celkovo 31 
súťažných družstiev. 
Chlapcom srdečne blahoželáme a prajeme im  
      veľa úspechov a síl v ďalších súťažiach. 
Viac informácii o činnosti Dobrovoľného              
hasičského zboru sa dozviete na FB stránke: Hasiči 
Ľubotice a na instagrame: dhz_lubotice.

POZVÁNKA NA BEDMINTONOVÝ TURNAJ

Mgr. Miroslava Antonyová

 Mgr. Lucia Šarišská

Otvorenie Hasičskej zbrojnice

Vzácna Hasičská zástava z roku 1924

Vzácna Hasičská zástava z roku 1924Vzácna Hasičská zástava z roku 1924

Technická pomoc obci
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Babie leto a modelárska jeseň 2018
Letné prázdniny sú už za nami a aj nový školský rok má už mesiac 
za sebou. No my sme mali  ešte pred sebou záver leta a celú jeseň. 
Využili sme tento čas športovo a tvorivo. Zúčastnili sme sa 
viacerých pekných súťaží.

 Októbrová akcia „Memoriál Jožka Hudáka“ (13.10.2018) 
bola organizovaná Modelárskym klubom Prešov. Lietalo sa za 
slabého premenlivého vetra. Teplota až 23°C potvrdzovala babie 
leto. Lietali sa kategórie A3, F1A (vetrone - klzáky) a F1G 
(vetrone - s gumovým motorom). Zúčastnil sa jej Minárik 
Milan, ktorý zvíťazil v kategórii A3 seniorov a v kategórii F1A 
bol druhý.

 Jesenná liga“ (14.10.2018 a 21.10.2018) sa konala 
tradične v Stropkove. Lietali sa štyri samostatné kolá v dvoch 
súťažných dňoch. Vyhodnocovalo sa celkové umiestnenie po 
ukončení štvrtého kola a po odčítaní najslabšieho výsledku. 
Minárik Milan po záverečnom kole zvíťazil v kategórii A3 
seniorov a v kategórii hádzadiel bol druhý.

 V závere  roka sme sa zúčastnili poslednej tohtoročnej 
previerky pripravenosti našej mládeže. Touto príležitosťou boli 
majstrovstvá Slovenska v kategórii „V“ (vystreľovacie klzáky - 
štart pomocou gumového zväzku), ktoré sa konali súbežne so 
súťažou „Prešovská jeseň“ v sobotu 10.11.2018 na Prešovskom 
letisku. Usporiadateľom akcií bol LERMAS a organizátormi MK 
Prešov. Skupinu mládežníkov tvorili žiaci Potocký Cyril, Potocký 
František, Mináriková Bianka, Minárik Dušan. Počasie bolo 
celkom príjemné, ranná hmla sa rozplynula pred desiatou 
hodinou. Vietor fúkal v škále 1 až 5 m/s a teplota nepresiahla 8°C. 
Napriek chladu sme zaznamenali veľmi dobré výsledky. Na 
majstrovstvách Slovenska v kategórii „V“ prekvapivé tretie 
miesto získala ešte len začiatočníčka v leteckom modelárstve 
žiačka Mináriková Bianka, na šiestom mieste bol jej brat Dušan, 
Potocký Cyril bol desiaty a jeho brat pätnásty. Medzi seniormi 
zabojovala Mináriková Mária a jej druhé miesto potešilo. Minárik 
Milan obsadil piate miesto a Potocký Štefan musel byť spokojný 
s desiatym miestom.    

 Na „Prešovskej jeseni“ sa darilo aj žiakovi Minárikovi Dušanovi a 
jeho tretie miesto v  kategórii A3 potešilo. V hádzadlách žiakov 

Milan Minárik (fotot a text)

skončili Minárik Dušan na piatom, Potocký Cyril na siedmom, 
Potocký František na dvanástom a žiačka Mináriková Bianka na 
šestnástom mieste. Hádzadlá seniorov pre Potockého Štefana na 
šiestom a Minárika Milana na ôsmom mieste boli aj povinnou  
jazdou. Ešte druhé miesto Minárika Milana v kat. A3 bolo 
zadosťučinením. Na záver súťažného dňa boli deti celkom 
premrznuté, ale napriek tomu šťastné. Trénerskú a technickú 
podporu tvorili skúsení modelári Potocký Štefan a Minárik Dušan 
st.. Pod ich vedením dosiahla mládež veľmi dobré výsledky, 
ktorými sa pomohlo podporiť a zároveň uplatniť talent mládeže v 
modelárskom technickom športe.

 V decembri sa nám naskytla dobrá možnosť preverenia a 
zlepšenia športových skúseností v kategórii F1N halových 
voľných modelov. Zúčastnili sme sa s talentovanou mládežou 
„Piešťanskej vianočnej haly“ (8.12.2018) a výnimočne kvalitnej 
súťaže „Majstrovstvá Poľska“ (Jedlice – Poľsko 9.12.2018), ktoré 
boli aj s medzinárodnou účasťou.     
 „Piešťanská vianočná hala“ (8.12.2018) sa lietala v 
športovej hale Gymnázia P. D. Coubertina. Bola to stredne veľká 
hala, pôsobila útulne a aj lietanie bolo pekné. Potocký František 
vo vekovej kategórii F1N mladší žiaci skončil na štvrtom jeho 
brat Cyril medzi staršími žiakmi na piatom mieste ich  otec Štefan 
bol v seniorskej kategórii dvadsiaty. Minárikovi Milanovi 
pripadlo desiate miesto.

 „Majstrovstvá Poľska“ (Jedlice – Poľsko 9.12.2018) sa 
lietali vo Widowiskowo – športovej hale GOSIR v Jedlici pri 
Krosne. Organizátori vytvorili pre mládež viacero vekových 
kategórií, ktoré boli zamerané na zvýšenie súťaživosti mládeže v 
užšej vekovej škále, čo sa im aj podarilo. Usporiadateľom akcie 
bol Aeroklub Poľský a organizátorom Aeroklub Podkarpatský. 
Akcia bola zorganizovaná na veľmi dobrej úrovni. V kategórii 
„open senior“ obsadil Milan Minárik tretie miesto a Potocký 
Štefan pekné siedme. Mládežnícku kategóriu „open mládež“ 
zvládli bratia Potockí výborne, Ferko prejavil talent a obsadil 
druhé a Cyril tretie miesto.

O  chvíľu je koniec roka 2018 a my sa tešíme na ďalšie pekné
športové výkony a zážitky v novom roku 2019.

Majstrovstvá Slovenska v kategórii „V“: tretie miesto Minárikovej Bianky.   Piešťanská vianočná hala (2018): Potocký Cyril a Ferko čakajú na svoj štart.
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OcÚ

Stalo sa peknou a milou tradíciou, že sa stretávame  na námestí pred OcÚ na 
Vianočnom trhu. Tento rok v piatok 14.12.2018  je to už 5. trh, ktorý sme pre vás 
pripravili.  Už od obeda bol čulý ruch na námestí, kde sa chystali stánky, pódium, 
stan s občerstvením a iné.

O 15.00 hod. to celé vypuklo. Aj keď nám technika trošku zlyhala, ako sa hovorí : 
„Zlý začiatok, dobrý koniec.“ A veru v tomto prípade to platilo na 100%.  
Rozozneli sa tóny adventných a vianočných piesní, kolied, v podaní šikovných  
detí z našej  MŠ aj ZŠ.   Program obohatili aj dievčence zo ZUŠ Ebony a ich 
zverenci. V krásnych kostýmoch a s ešte krajšími piesňami pohladili nejedno 
srdiečko. V podaní našich Kelemeských furmanov sme si vypočuli a  mohli spolu 
s nimi  aj zanôtiť adventné, vianočné, ale aj naše krásne ľudové piesne.  Svojou 
návštevou nás poctil FS z Vyšnej Šebastovej pod vedením pána Ňachaja.  Tak, ako 
aj po iné roky, nechýbali na našom trhu rôzne dekoračné a vianočné  predmety, 
prevažne všetko ručná, hand made výroba. Medovníčky, med a vianočné oblátky 
tiež nesmeli chýbať. K trhu neodmysliteľne patrí vianočný punč, hriatô, varené 
vínko aj kapustnica. Toto všetko sme mohli ochutnať.   Po rušnom 
predvianočnom  období sa už všetci  tešíme na najkrajšie sviatky roka. Sme radi, 
že sme mohli stráviť tieto príjemné chvíle práve vo vašej spoločnosti, a tak, ako 
vo svojom príhovore poprial  pán starosta JUDr. Miroslav Makara,  aj my  vám 
prajeme  pokoj, pohodu a krásnu vianočnú atmosféru v kruhu vašich  blízkych.

V adventnom čase, čase očakávania najkrajších sviatkov roka, sa všetci snažíme byť viac 
vnímaví na potreby iných, viac si všímať našich partnerov, deti, blízkych, kolegov v 
práci, viac ich počúvať a všímať si ich potreby.  Takouto potrebou je dozaista aj 
darovanie krvi. Úplne neznámym ľuďom, nezištne, zadarmo, možno len tak,  pre dobrý 
pocit. Oveľa vzácnejší je ten vnútorný pocit každého darcu, že niekomu pomohol, dal 
kúsok seba.... V piatok 14.12. 2018 malo takýto pocit 44  darcov, z toho 6 prvodarcov,  
ktorí prišli nezištne pomôcť tým, ktorí to potrebujú.  Tejto úlohy sa zhostili aj traja 
členovia nášho DHZ, bratia Kormanikovci, z ktorých Lukáš absolvoval už vyše  100 
odberov. Ale mali sme aj veľa nových odvážnych hrdinov. Vianočnú kvapku otvorili (na 
fotografii) pani Gabriela Hudáková, pán starosta JUDr. Miroslav Makara a exprezident 
SČK PhDr. Milan Kručay Csc.. Pán kaplán Jozef Nemšik všetkým darcom  požehnal a 
povedal, že oni už majú Vianoce teraz, lebo dávajú kus seba.  Úprimne všetkým darcom  
ĎAKUJEME.

Ďakujem všetkým, ktorí sa pričinili akýmkoľvek spôsobom o dôstojný priebeh tohto 
hromadného odberu. Zvlášť ďakujeme našim Kelemeským furmanom za hudobné 
spríjemnenie odberových chvíľ.  Kolektívu z DS, ktorý celé dopoludnie  pomáhal pri  
obsluhe darcov. A, samozrejme, organizátorke pani  Gabike Hudákovej, ktorá  pri 
každom odbere vynaloží obrovský kus práce.  ĎAKUJEME. 

5. vianočný trh

Mgr. Júlia Potocká
Krásny adventný veniec má na našom  námestí už 6. rok  svoje čestné miesto. Za tohtoročný 
veniec ďakujeme ochotným ľubotickým ženám Ruženke Ivaneckej,  Gitke Leškovej, Gabike 
Merganičovej, Terke Oravcovej, Gitke Joščákovej a  Julke Potockej. Za čečinu ďakujeme 

Šchloserovým a Leškovým, bez nej  by to nešlo. Poďakovať sa chceme aj našej MŠ, ktorá sa 
postarala, aby sa žienky zahriali,  nezamrzli a nevyhladli.  V neposlednom rade patrí 

poďakovanie kaplánovi vdp. Mgr. Jozefovi Nemašikovi za požehnanie tohto  venca. Ďakujeme.

Vianočná kvapka

 Mgr. Júlia Potocká

Za MS SČK Gabriela Hudáková

MS SČK vyjadruje svoje poďakovanie za dlhodobú spoluprácu MVDr. Štefanovi Krajčimu, za  každý odber, 
pri ktorom sme sa stretli s pochopením a ústretovosťou OcÚ v Ľuboticiach.

Dali kúsok seba....

plné námestieplné námestie

FS z Vyšnej ŠebastovejFS z Vyšnej Šebastovej

otvorenie

prvý darca


